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G-piirin V alueen aluefoorumi maanantaina 14.2.2022 klo 18.20-20.55. 

Paikka: Wanhat Wehkeet, Erämäentie 368, 43500 Karstula 

MUISTIO 

1.  Kokouksen avaus ja osallistujien esittely 

Kokouksen avasi lion Pirkko Kangasaho ja paikalla lisäkseni olivat lion 

Helka Lohtander LC Pihtipudas Emmit, lion Riitta Lähdemäki LC 

Karstula Sirkat, lion Olli Linna LC Kinnula, lion Toivo Lehtinen LC 

Jämsänseutu ja lion Panu Kuronen LC Pihtipudas. Sähköpostilla; 

Tapani Sauranen LC Karstula Riutta. 

 

2. ”Kulmat kuntoon” – tempaus, piirikuvernööri Johanna A-F:n toiveet 

DG Johannan terveiset tulivat jo etukäteen. 

Kulmat kuntoon on erinomainen aktiviteetti kevään siivoustalkoisiin 

paikkakunnalla ja näitä 

onkin jo monella klubilla. Kannattaa haastaa myös muita järjestöjä 

mukaan talkoisiin. 
       https://www.lions.fi/toiminta/kampanjat/leijonat-ja-puhtaat-vedet-

hanke/kulmat-kuntoon-haaste-kiirii-yli-valtakunnan/ 

 
3. Klubien toiminta koronavuosien aikana ja jäsentilanne, lisäksi         
oman klubin käytännöt 

LC Karstula Riutan presidentti Tapani Sauranen lähetti sähköpostia, 
ollessaan estynyt tulemaan paikan päälle: 

• Riutan jäsenmäärä on vähentynyt, tällä hetkellä 15 

• Ajatus LC Karstulan kanssa yhdistymisestä edelle ”tapetilla” 

• viiseisimpänä aktiviteettina oli joulukuusten myynti, joka 
onnistui hyvin 

• huhtikuulle olisi tulossa (mikäli korona sallii) Karstulan 
mieslaulajien kanssa Tulitako-esitys vanhuksille  

• rahoitus Mieslaulajat ja Toivo Poikosen muistorahasto (LC 
Riutta) 

LC Pihtipudas ja Panu kertoi mm., että he laittoivat 300 kynttilää 
sankarihaudalle, heiltä saa kantoapua ja he laittavat haudat kuntoon. LC 
Karstula Sirkat Riitta Lähdemäki kertoi ”uusimmasta” aktiviteetista, kun 
tehtiin omalla porukalla Karstulan Seudun Joulu-lehti. Perhetyöhön 

https://www.lions.fi/toiminta/kampanjat/leijonat-ja-puhtaat-vedet-hanke/kulmat-kuntoon-haaste-kiirii-yli-valtakunnan/
https://www.lions.fi/toiminta/kampanjat/leijonat-ja-puhtaat-vedet-hanke/kulmat-kuntoon-haaste-kiirii-yli-valtakunnan/
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lapsiperheille lahjoitettiin 5 x 50€ lahjakortit. Korona-aikana hallitus 
kokoontui joka kuukausi ja klubi-illat pidettiin melkein joka kuukausi. 
Hallituksella on whatsapp-ryhmä ja koko Sirkka-porukalla oma whatsapp-
ryhmä. Näin sähköinen viestintä toimi ja väki pysyi ajantasalla. LC 
Pihtipudas Emmit ja Helka Lohtander kertoi mm. Hupsista torista ja 
iäkkään pariskunnan auttamisesta koronan aikana. 
 

4. Piirin tai liiton järjestämistä koulutuksista löytyy 

tietoa piirin nettisivuilta. Koulutusinfoa GLT Anne Koiviston viestinä 

Tutustuttiin GLT Anne Koiviston lähettämään liitteeseen. 

      

5. Aktiviteettitapahtumien raportointi hallintovirkailija Riitta Lähdemäki 

Riitta Lähdemäki opasti hyvin raportin tekoa MyLioniin ja erityisesti 

LC Kinnulan ja LC Pihtipudas Emmien edustajat seurasivat suurella 

kiinnostuksella raportoinnin toteuttamista, jotta saavat omat 

raportointinsa ajan tasalle. 

  

6. LCIF tilanne Toivo Lehtinen, Kampanja 100 päättyy 30.6.2022 

Toivo Lehtinen alusti LCIF toiminnasta. Kampanja 100 on viimeinen 

keräysvuosi menossa. Tavoite on, että G-piirin kaikki klubit 

osallistuvat keräykseen päättämällään summalla. Lions- liitto päätti 

viimeisen keräysvuoden tavoitteeksi 100$ / jäsen. On loppukirin aika. 

Kesäkuussa Kampanja 100 loppuu. tämä kesti 3 vuotta. 

Hän laittoi tilaisuudessa hatun kiertämään ja nämä varat menevät 

kyseiseen kampanjaan. 

Hän näytti meille tilanteemme kuinka paljon olemme keränneet 

avustusta. Malliklubiksi pääsee se klubi joka kerää 500 dollaria/jäsen. 

Jako jokaisessa klubeissa avustuksia pitäisi antaa  

1/3 Kotipaikkakunnalle 

1/3 Suomen alueelle  

1/3 Maailmalle.  

 

7. Piirin terveiset 2. VDG Panu Kuronen 

Huolta kannetaan edelleen jäsentilanteesta. Koronatilanteen 

paraneminen auttaa kokoontumiset käyntiin. 

Kulmat kuntoon-aktiviteettiin toivotaan osallistujia (ks. kohta 2.) 

Rahurin ja sihteerin toivotaan saapuvan koulutuksiin. Raportoinnissa 



G-piirin teema: Tekevä, näkyvä lion  

Sivu 3 / 4 
 

on parantamisen varaa. Syyt raportoimatta jättämiseen on 

moninaiset. Hyvä käytäntö: sihteeri ja rahuri toimivat useamman 

kauden toimissaan; varsinkin rahurin vaihto on haastavaa mm. pankin 

vaatimien toimenpiteiden vuoksi. 

 

                8.G-piirin jäsenkoordinaattori eli GMT Olavi Vesasen terveiset 

                    A. Kuukauden jäsenraportin teko 

Vajaa 40 klubia piirin 54 klubista on tehnyt kuukausi raportit. Tavoite on 
100 %. Ohjeet on lähetetty mm sihteereille 3.2.2022. Järjestö näkee 
tällöin klubin tilanteen kun ne on tehty. 

B. Aktiviteetti raportit 

Aktiviteettiraportit Mylioniin on myös helppo tehdä. Tällöin järjestö 
näkee klubin toimivan ja muut klubit voivat saada hyviä vihjeitä omaan 
toimintaansa. 

C. Kevään vaalikokoukset 

Jokinen klubi valitsee keväällä seuraavan toimintakauden hallituksen ja 
tekee toiminta suunnitelman seuraavalle kaudelle. Klubin tulee valita 
myös klubin koulutusjohtaja eli GLT, jäsenjohtaja eli GMT ja 
palvelujohtajan eli GST. GLT on ohjeiden mukaan klubin ensimmäinen 
varapresidentti.  

Toimintasuunnitelmassa haluaisin painottaa myös jäsenhuollon 
merkitystä. Ohjeita suunnitelman tekoon löytyy Lions-liiton sivuilta. 
Myös klubin nykyiset johtohenkilöt ovat saaneet syksyllä sähköpostitse 
tuota sähköpostia. 

 

 

9.Keskustelua klubien kokemuksista kahden koronavuoden aikana, piirin 

palvelujohtaja eli GST Helvi Stoltin ajatuksina. Keskusteltiin aiheesta.  
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10.Muut asiat. 
2.VDG Panu Kuronen esitteli itsensä kesken kauden tulleena klubien 
edustajille. 
Piirin vuosikokous Karstulassa la 23.4.2022; aamupäivällä on koulutuksia 
ja koulutuksiin pitää osallistua, iltajuhla jätetään pois.   
 
11. Tilaisuuden päättäminen 
       Tilaisuus päättyi klo 20.55 ja kiitos osallistumisesta. 
 
 

 

Muistion vakuudeksi Pirkko Kangasaho    

  


